
Dagsorden: Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Helene, Kirsten, Kristian, Patrick, Maria, 

Michelle, Jacob, Kenneth, Anne, Linda og Signe 

Dato og tid: 31-05-2022 kl. 19:00-22:00 

Sted: Ny pavillon på Gården (hvis I ikke hører andet) 

Mødeleder: Anne Laulund 

Referent: Signe Schmidt Damgaard 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og ansvarlig Mål/formål Referat 

1  Siden sidst     

Der er startet op på Gården i den nye pavillon. Flytningen er alt i alt 

gået fint.  

Der er lavet aftale med rengøringen ude på Brønsgård, at der bliver 

gjort hovedrent i de rum der er tomme. Der bliver lavet kontor og 

personalerum derude.  

Fungerede fint med afslutning rundt omkring førskolebørnene.  

Af familiære årsager har suppleanten valgt at trække sit kandidatur 

tilbage.   

 

2 Nyt institutionsbyggeri 

• Opsamling på 

forældremøde 

• Hvor er vi nu? 

• Næste skridt? 

   Referat fra forældremøde er sendt ud i dag d. 31/5-2022. 

Der har ikke været nogle tilbagemeldinger på baggrund af 

forældremødet omkring visionen.  

Det er en enig bestyrelse og ledelse omkring visionen, men det er 

bestyrelsen der har lavet visionsudspillet.  

Næste skridt er at visionen skal vendes i MED og medarbejderne 

skal med ind i processen.  

Møde: onsdag d. 8/6 kl. 19.30  

 

 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



 

3 Status på ny pavillon, nye 

vuggestuepladser, Brønsgård 

mm 

   Ny pavillon: her er flytningen gået fint og medarbejder, børn og 

forældre er ved at finde sig godt til rette. Der bliver evalueret og 

gjort sig nogle erfaringer undervejs i forhold til udenomsareal og 

også det indvendige læringsmiljø. Hegnet kommer midt juni.  

Vuggestuepladser bliver der flere af på Lindbjerg til september. 

Barnevognsskur venter vi stadig på, her mangles byggetilladelsen, 

men der arbejdes kraftigt på sagen inde fra forvaltningen. 

PÅ Brønsgård er der kommet en container ud og der bliver smidt 

en del ud. Der bliver hovedrent og lavet kontor og personalerum. 

Personalet er godt i gang med møder og planlægning i forhold til 

opstart. Hestene skal flyttes længere væk, da de bliver generet i 

weekenderne af unge mennesker.  

Nyhedsbrev til Klokkekilde, vedr. de sidste ændringer med bus og 

stue.    

4 Tilbagemelding på drøftelse 

om korte teams-forældre-info 

møder 

   Sparringsmøder på tværs fungerer rigtig godt på teams. 

Teams møderne kan benyttes til at når der er mange forandringer, 

så kan man benytte disse til at imødekomme mange forældre.  

Evt. holder nogen efter sommerferien- vedr. opstart på Brønsgård 

og pavillonen.  

5 Velkomst-opstartsmail – 

status på denne 

   Anne har møde med Charlotte, her laver de brevet færdigt.  

6 Minimumsnormeringerne 

• Hvad forventer vi? 

• Ønsker til, hvad de 

skal bruges til 

   Anne gennemgår minimumsnormeringerne og det at man i 2024, 

skal have børn indtil 3 år på vuggestuenormering.  

Timer pr. barn i forhold til alder gennemgås. 

 

Vi har medarbejdere der ønsker mere forberedelse. Vi kunne have 

et ønske om i 2024 om at evt. benytte fritidshjemsmedarbejdere 

til at hjælpe med at passe børnene, samtidig med børnene lærer 

pædagogerne og medhjælperne at kende.  



7 Forretningsorden/ 

bestyrelsesintro 

   Anne har været i gang med at kigge på forretningsorden og 

styrelsesvedtægter for Spilophuset. Anne har været i gang med at 

lave et udkast til en håndbog for bestyrelsesmedlemmer. 

Styringsgruppen/udvalget arbejder videre med det Anne har.  

- Mødehyppighed 

- Flertalsbeslutninger- hvornår kan man tage en beslutning.  

- Håndtering af referater.  

- Er der fast dagsordenspunkter 

- Underskrift på tavshedserklæring.  

 

8 Gennemgang af 

kvalitetsrapporten fra 2021 

   Jacob og Signe gennemgår kvalitetsrapporten og tilsynsrapporten på 

næste møde.  

9 Evt.     Der kommer ikke tørreskab over i den nye pavillon. Den der står i den 

gamle pavillon kan benyttes af forældrene.  

 

Fodre dyr- der bliver skrevet ud til forældrene om der er nogen der 

stadig har lyst til at fodre dyrene derude.   

Skrives ud om et halvt år igen?  

 

Punkt til næste gang: Uddannelse og rekruttering af pædagoger.  

 

Alle koordinatorer, ledere osv. Skal være et link på signatur til 

hjemmesiden. 

 

Den forretningsorden udvalget får lavet gennemgås efter 

sommerferien. 

 

Konstituering skal forekomme på næste møde.  



Kristian har været til møde på skolen for at fremlægge visionen på 

skolebestyrelsen. Skolen vil gerne støtte op omkring visionen og 

er glade for den gode kommunikation vi har med dem.  

 

Referater fra hjemmesiden. 

 

Forældrebestyrelsen går på opdagelse i om forældrene ønsker 

dagsordenen på hjemmesiden inden bestyrelsesmøde.  

 

Punkt: Facebook og Instergram.  

 

Hvordan vil vi gerne forældrene sender beskeder eller ringer?  

 

 

10      

11      

12      

 


